
Motionen avser "Motion att det ej kan påföras dubbla vägavgifter för för 
"bryggfastigheten" som belastar bryggkontot" 
  
Inom bryggkommiten för Nässelvikens Brygga har vi förstått att det i styrelsen för 
Torpa Skog har diskuterats att vägavgiften för "bryggfastigheten" föreslås belasta 
bryggkontot. 
  
Det anser vi inom bryggkommiten är felaktigt, och sannolikt ej juridiskt korrekt. 
  
  
Inom samfälligheten finns det ett antal gemensamma fastigheter varav 
"bryggfastigheten" är en. 
  
Anledningen till vårt ställningstagande är att de som betalar bryggavgift då skulle 
betala "dubbel" vägavgift relativt alla andra medlemmar om styrelsens tankar 
verkställs. 
  
Vad vi förstår finns inga såna tankar avseende de andra gemensamma fastigheterna 
som kan utnyttjas av medlemmarna såsom området vid Notvarpet, ängen, våra 
skogar mm. Det är ju också så att samtliga medlemmar inom samfälligheten Torpa 
Skog kan utnyttja bryggan i Nässelviken för bad och även sitta och ta en kaffe, eller 
medhavd lunch. 
  
Vi inlägger härmed en motion att det ej kan påföras dubbla vägavgifter för för 
"bryggfastigheten" som belastar bryggkontot. Vår bedömning är att detta heller inte är 
juridiskt möjligt. 
  
Vi vet vidare att troligtvis samtliga bryggmedlemmar skulle rösta för denna motion vid 
ett årsmöte (de som är på plats eller via fullmakt). 
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